

786. 電話度數及料金 自明治三十六年度至同四十四年度 續

Table with columns for '一 區域內' and '二 區域內', listing telephone usage and charges by region and year.

787. 病院醫師醫生藥劑師藥種商製藥者及產婆 自明治三十三年至同四十四年

Table showing the number of hospital doctors, pharmacists, and midwives from 1900 to 1911, categorized by hospital type and profession.

788. 八種傳染病患者及死亡者 自明治三十三年至同四十四年

Table detailing eight types of infectious diseases (cholera, typhoid, etc.) and their associated deaths from 1900 to 1911.

789. 種痘人員 自明治三十三年至同四十四年

Table showing vaccination statistics, including the number of people vaccinated and the number of deaths, from 1900 to 1911.

790. 小學校 自明治三十四年至同四十四年

Table showing primary school statistics, including enrollment, graduation, and deaths, from 1901 to 1911.

791. 公學校及蕃人公學校 自明治三十四年至同四十四年

公學校ハ明治四十年二月律令第一號臺灣公學校令ニ依リ設立セラレ臺灣人ノ兒童ヲ就學セシムルモノ又蕃人公學校ハ明治三十八年二月勅令第二十七號ニ依リ蕃人ノ子弟ヲ就學セシムルモノナリ

Table showing statistics for public schools and schools for indigenous people, including enrollment and graduation, from 1901 to 1911.